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PROTOKÓŁ  Nr XXVII 

 zwyczajnej   sesji  Rady  Gminy  Gietrzwałd 

odbywającej się dnia 28  czerwca    2017 r. 

 
Początek  sesji  o godz.  1000, 

zakończenie  sesji o godz. 1340. 

 
Ad.1. Otwarcie,  dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

 
Wiceprzewodnicząca  Rady Małgorzata Łączyńska dokonała otwarcia sesji i powitała 

wszystkich zebranych. Na sesji obecnych było 12 radnych (lista obecności załącznik 

nr 1), nieobecni  usprawiedliwieni: Marek Nowogrodzki i Grzegorz Rupiński.  Michał 

Puszczało spóźnił się, przybył o godz. 1020. Ustawowy skład Rady Gminy liczy 15 

radnych, po rezygnacji jednego radnego 14 radnych. Przewodnicząca stwierdziła 

kworum. Obecni byli również: pełniący funkcję wójta Radosław Nojman, Skarbnik 

Andrzej Wasilewski, kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Agnieszka 

Kochanowska, kierownik GOPS Małgorzata Biadała,  kierownik Referatu Podatków i 

Opłat Krystyna Dzikowska, kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, 

Drogownictwa, Nieruchomości i Ochrony Środowiska Krzysztof Burski, sołtys Naterek 

Zbigniew Kukuć, mieszkańcy gminy (lista gości  załącznik nr 2.) oraz goście 

zaproszeni: Komendant Komisariatu Policji w Olsztynku Janusz Wirchanowicz  i 

Kierownik Posterunku Policji w Gietrzwałdzie Dariusz Kamiński.  

Wiceprzewodnicząca zaproponowała wprowadzenie zmian do proponowanego 

porządku obrad polegających na:  

skreśleniu:  

 

Pkt.   7. Podjęcie uchwały w sprawie   zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wo-

jewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na dofi-

nansowanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-ścieko-

wej w gminie Gietrzwałd”   i  

Pkt.   8.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu banko-
wego. 

Iwona Omilian - Przewodnicząca Komisji Społecznej w imieniu Komisji Społecznej i 

Gospodarczej zaproponowała skreślenie z porządku obrad punktu: 

pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży zabudo-

wanej nieruchomości w Nagladach. Komisja stoi na stanowisku, że należy rozważyć 

podział działki nr 37/14 w Nagladach.  

Odbyło się głosowanie nad skreśleniem z porządku obrad punktu 18 -  11 głosów za. 
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Wiceprzewodnicząca zaproponowała  dodanie do proponowanego porządku obrad 

następujących punktów:  

Pkt 5a. Odpowiedzi na interpelacje.  

Pkt 7a.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF Gm. Gietrzwałd na lata 2017-

2028.   

Pkt 7b. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gm. Gietrzwałd na 2017 rok. 

Pkt 7c. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika jednostki. 

Pkt 7d. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „ W drodze do 

aktywności”. 

Pkt 20a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium zagospodarowania przestrzen-

nego Gminy Gietrzwałd. 

Odbyło się głosowanie nad wprowadzeniem zaproponowanych zmian do porządku ob-

rad -  11 głosów za. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie dyskusja nad  projektem porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji. 

3. Interpelacje.  

4. Sprawozdanie  Wójta. 

5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

5a. Odpowiedzi na interpelacje.  

6. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Gietrzwałd z or-

ganizacjami za rok 2016 

7. Podjęcie uchwały w sprawie   zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódz-

kim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Olsztynie na dofinanso-

wanie zadania inwestycyjnego pn. „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej 

w gminie Gietrzwałd”.   skreślony. 

7a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF Gm. Gietrzwałd na lata 2017-2028.   

7b. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gm. Gietrzwałd na 2017 rok. 

7c. podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika jednostki. 

7d. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „ W drodze do aktyw-

ności”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego. 

skreślony 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorzą-

dowej instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury w Gietrzwałdzie za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samo-

rządowej instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Gietrzwałdzie za 2016 

rok. 

11. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd  za 2016 

rok. 

12. Odczytanie opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

2016 rok. 

13. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok – dysku-

sja. 

14. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie  absolutorium za 2016rok. 

15. Zapoznanie z opinią RIO w Olsztynie  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz spra-

wozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2016 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania bu-

dżetu za 2016 rok.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości w Nagladach.  skreślony. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia cz. nieruchomości w 

Biesalu nr 14. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia części nieruchomości  

w  Łajsach. 

20a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium zagospodarowania przestrzennego 

Gminy Gietrzwałd. 

21. Sprawy różne. 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem porządku obrad ze zmianami – 11 głosów za. 

Wiceprzewodnicząca udzieliła głosu Januszowi Wirchanowicz owi. Przedstawił zasięg 

działania komisariatu i obsadę osobową. Podziękował za pomoc finansową dla poste-

runku policji w Gietrzwałdzie. Andrzej Robaczewski przedstawił uwagi do pracy poli-

cjantów na terenie gminy Gietrzwałd. Jego zdaniem policjanci nie reagują na złe par-

kowanie i przejeżdżanie przez mosty samochodów o zbyt dużej wadze. J. Wirchano-

wicz   poinformował, że eksploatacją mostów zajmuje się zarządca drogi. Prosił o in-

formowanie policji o fakcie nieprawidłowego parkowania aby przybył policjant i ukarał 

kierowcę mandatem. Krzysztof Burski zaproponował ustalenie z Kierownikiem Poste-

runku skutecznego systemu powiadamiania o przejeżdżaniu przez mosty samocho-

dów  przekraczających nośność mostów. Iwona Omilian poinformowała o skutecznym 

zabezpieczaniu przez policję imprez w Unieszewie. Małgorzata Łączyńska poprosiła o 

patrolowanie przystanków autobusowych, gdyż zbierająca się tam wieczorami mło-

dzież pije alkohol i zostawia po tych spotkaniach bałagan. Komendant prosił o zgła-

szanie kiedy i gdzie mają miejsce takie zdarzenia. Patrol będzie interweniował. Małgo-

rzata Biadała – Kierownik GOPS w Gietrzwałdzie poinformowała, że współpraca 



RG.0002.4.2017 
 

4 
 

ośrodka z policją jest  efektywna.  J. Wirchanowicz  przedstawił plan modernizacji bu-

dynku posterunku w Gietrzwałdzie.  

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu ostatniej sesji. 

Radni nie mieli uwag do protokołu XXVI sesji. Odbyło się głosowanie nad przyjęciem 

protokołu -  12 głosów za ( przybył M. Puszczało). 

 

Ad.3. Interpelacje.  

Do interpelacji zapisali się:  

Eugenia Ratowska – na jakim etapie jest realizacja zadania inwestycyjnego „Budowa 

kolektora ściekowego od oczyszczalni w Łęgutach do Woryt i likwidacja oczyszczalni 

ścieków w Łęgutach”, 

Iwona Omilian 

– wykaszanie płyty boiska piłkarskiego w Unieszewie, kiedy będzie realizowane; 

- na jakim etapie jest realizacja zadania „Budowa sieci wodno-kanalizacyjnej w Unie-

szewie za torami etap I”. 

 

Ad.4. Sprawozdanie  Wójta. 

Pełniący funkcję Wójta Radosław Nojman  przedstawił sprawozdanie ze swej pracy za 

okres od 11.05.2017r do 28.06.2017r. Poinformował, że: 

- zakończona została budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Naterkach ( rejon ul. Kwar-

cowej), 

- rozbudowa sieci wodociągowej w Guzowym Piecu, 

- przebudowa kolizji sieci wodno-kanalizacyjnej przy drodze Gronity – Kudypy, 

inwestycje drogowe: 

- Łupstych – wbudowano 1000 ton destruktu asfaltowego przy  odcinku dróg gmin-

nych, 

- Łęguty – trwa budowa chodnika, 

- Gietrzwałd – przeprowadzono wzmocnienie nawierzchni ul. Łąkowej, 

- Naglady – wbudowano destrukt na 3 odcinkach dróg gminnych, 

- Unieszewo – oczyszczono rów melioracyjny,  

- wykonywane jest w wielu miejscowościach wykaszanie terenów zielonych i utrzy-

mywanie porządku, 

- trwa postępowanie w sprawie realizacji montażu lamp solarnych, 

- gmina otrzymała dofinansowanie do usuwania azbestu, 

- trwają prace projektowe hali sportowej w Sząbruku, 

- trwa realizacja projektu „e-kompetencje bez barier”. 

R. Nojman wziął udział w posiedzeniu Powiatowego Zespołu Zarządzania Kryzyso-

wego odbywającym się przed okresem letnim i w posiedzeniu Warmińskiego Związku 

Gmin na temat planowanych zmian w ustawie o samorządzie terytorialnym. Uczestni-

czył w posiedzeniu komitetu sterującego ZIT miejskiego obszaru funkcjonalnego Olsz-

tyna i Rady Stowarzyszenia Olsztyński Obszar Aglomeracyjny. Pełniący funkcję wójta 

poinformował, że w lokalnych mediach, na ile to możliwe promuje gminę Gietrzwałd. 
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Odbywał liczne spotkania z mieszkańcami w sprawach indywidualnych. Poinformował 

o pokazie filmu DOWNTOWN i towarzyszących mu spotkaniach, poinformował o me-

diacjach  w związku z sytuacją w szkole w Gietrzwałdzie. Andrzej Robaczewski zapy-

tał, czy jest dotacja na remont kapliczki w centrum Gietrzwałdu, jeśli tak to kiedy zo-

stanie wykonany i czy zostanie naprawiona droga przez położenie nakładki asfaltowej. 

R. Nojman odpowiedział, że dotacja na remont kapliczki została przyznana. K. Burski 

odpowiedział, że nakładka na drodze nie zostanie wykonana z powodu braku środków. 

M. Łączyńska zaproponowała spotkanie z mieszkańcami osiedla Hermanówka w spra-

wie  zakresu remontu ulicy na osiedlu. K. Burski odpowiedział, że chętnie spotka się  

z mieszkańcami i odpowie na pytania i wysłucha uwag aby postąpić zgodnie z wolą 

mieszkańców. M. Puszczało poinformował, że remonty i modernizacja dróg gminnych 

będą tematem posiedzenia najbliższej komisji gospodarczej i wtedy ta sprawa zostanie 

szczegółowo omówiona.  

 

Ad.5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji z pracy  Komisji. 

Eugenia Ratowska – przewodnicząca Komisji Rewizyjnej poinformowała, że komisja 

odbyła kilka posiedzeń. Omawiała  sprawy które są punktami porządku obrad dzisiej-

szej sesji. Przewodnicząca zaproponowała, że przy omawianiu poszczególnych 

punktów przedstawi stanowisko komisji. Wiceprzewodnicząca przystała na tę propo-

zycję.  

Anna Otta – z-ca przewodniczącej Komisji Społecznej poinformowała, że komisja od-

była jedno samodzielne posiedzenie na którym opracowywała gminny program 

ochrony zdrowia psychicznego. Projekt programu został wysłany do zaopiniowania  do 

Agencji Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji w Warszawie. Po otrzymaniu opi-

nii program będzie wprowadzany w życie. Komisja rozpatrzyła podania o przydział lo-

kali mieszkaniowych. A. Otta poinformowała o ilości szczepień finansowanych z bu-

dżetu gminy. Ich ilość wzrosła w tym roku.  

Michał Puszczało – Przewodniczący Komisji Gospodarczej odczytał protokół spotka-

nia komisji z dnia 9 czerwca 2017r. E. Ratowska zwróciła uwagę na fakt poinformowa-

nia o konieczności przebudowy sieci wodno-kanalizacyjnej w związku z budową drogi 

w Gronitach już po zakończeniu inwestycji. Stała na stanowisku iż taką informację po-

winna otrzymać w chwili gdy zaistniała  potrzeba przebudowy sieci wod.-kan. Skarbnik 

odpowiadając na pytanie  E. Ratowskiej wyjaśnił sprawę finansowania wydatków w 

szkole w Sząbruku w związku z możliwością istnienia dwóch pierwszych klas.  

Iwona Omilian – przewodnicząca Komisji Społecznej odczytała protokół spotkania Ko-

misji Gospodarczej i Społecznej z dnia 22 czerwca 2017 r. 

Wiceprzewodnicząca ogłosiła przerwę od godz. 1155  do  godz. 1210. 

 

Ad.5a. Odpowiedzi na interpelacje. 

Pełniący funkcję wójta poinformował, że odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone 

na następnej sesji. 

 

Ad.6. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Gietrz-

wałd z organizacjami za rok 2016. 
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Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję i omówili je na spotkaniu komi-

sji. Nie mieli pytań do otrzymanego sprawozdania.  

 

Ad.7.   -   punkt skreślony z porządku obrad. 

 

Ad. 7a. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w WPF Gm. Gietrzwałd na lata 2017-

2028. 

Propozycje zmian w WPF omówione zostały na spotkaniu komisji i zaopiniowane po-

zytywnie. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad pod-

jęciem uchwały w sprawie zmian w WPF Gm. Gietrzwałd na lata 2017-2028 – 12 gło-

sów za. 

  

Ad. 7b. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gm. Gietrzwałd na 2017 

rok. 

Propozycje zmian w budżecie na 2017 rok  omówione zostały na spotkaniu komisji  

i zaopiniowane pozytywnie. Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu Gm. Gietrzwałd na 

2017 rok – 12 głosów za. 

 

Ad. 7c. Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika jed-

nostki. 

Stanisław Zdunek – członek  Komisji Rewizyjnej poinformował, że komisja analizowała 

skargę dyrektora ZS-P w Gietrzwałdzie na dyrektora Gimnazjum w Gietrzwałdzie. Za-

równo  składająca skargę jak i osoba na którą skargę składano zostali zawiadomieni  

o posiedzeniu komisji. Dyrektora gimnazjum komisja poprosiła o pisemne wyjaśnienie 

do części skargi dotyczącej jego osoby i takie wyjaśnienie złożył. Komisja  po zapo-

znaniu się z wyjaśnieniami i wysłuchaniu odpowiedzi na zadane pytania wydała jed-

nogłośnie opinię o bezzasadności skargi. Uzasadniła to tym, iż w treści przytoczonego 

artykułu zamieszczonego w Gazecie Gietrzwałdzkiej nie znajduje znamion oszczerstw, 

potwarzy, zmuszania czy zastraszania i zniesławiania Pani dyrektor ZS-P w Gietrzwał-

dzie. Z wyjaśnień złożonych przez dyrektora gimnazjum wynika, że jego intencją była 

troska o zapewnienie ciągłości pracy nauczycielom wygaszanego gimnazjum i troska 

o finanse gminy ( odprawy wypłacane zwalnianym nauczycielom) oraz o poziom nau-

czania w szkołach wiejskich (planowane przez dyrektor ZS-P zatrudnienie nauczycieli 

stażystów). Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na kierownika jednostki i uznaniu jej za bezzasadną – 11 głosów za, 1 głos 

przeciw.  

 

Ad. 7d. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji projektu „ W drodze 

do aktywności”. 
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Projekt uchwały omówiony został na posiedzeniu komisji. Radni nie mieli pytań do 

projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

do realizacji projektu „ W drodze do aktywności”  - 11 głosów za, 1 głos przeciw. 

 

Ad.8. .   -   punkt skreślony z porządku obrad 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury – Gminnego Ośrodka Kultury w Gietrzwał-

dzie za 2016 rok. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury – Gminnego Ośrodka Kultury w Gietrzwałdzie za 2016 rok – 11 głosów za, 

1 osoba wstrzymała się od głosu.  

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

samorządowej instytucji kultury – Gminnej Biblioteki Publicznej w Gietrzwał-

dzie za 2016 rok. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego samorządowej instytucji 

kultury– Gminnej Biblioteki Publicznej w Gietrzwałdzie za 2016 rok -  11 głosów za,  

1 osoba wstrzymała się od głosu.  

 

Ad.11. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd  

za 2016 rok. 

Skarbnik przedstawił radnym sprawozdanie z wykonania budżetu w formie pisemnej. 

Radni nie mieli pytań do sprawozdania.  

 

Ad.12. Odczytanie opinii RIO w Olsztynie o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2016 rok. 

Eugenia Ratowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała opinię składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie o sprawozdaniu z wyko-

nania budżetu za 2016 rok. RIO wydała opinię pozytywną.  

 

Ad.13. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2016 rok – 

dyskusja. 

Eugenia Ratowska odczytała protokół Komisji Rewizyjnej z pracy komisji nad analizą 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy na 2016 rok (załącznik do protokołu). 

Skarbnik wyjaśnił dlaczego nie została wydana kwota 4000zł  ze środków uzyskanych 
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z wydanych pozwoleń na sprzedaż alkoholu. Środki te nie zostały wydane gdyż wyda-

nie ich nie było celowe. 

 

Ad.14. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium za 

2016rok. 

Eugenia Ratowska odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia abso-

lutorium wójtowi gminy za 2016 rok. Komisja jednogłośnie  wnioskuje o udzielenie ab-

solutorium.  

 

Ad.15. Zapoznanie z opinią RIO w Olsztynie  o wniosku  Komisji  Rewizyjnej. 

Eugenia Ratowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała uchwałę składu 

orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie zaopiniowania 

wniosku komisji rewizyjnej RG Gietrzwałd w sprawie udzielenia wójtowi gminy absolu-

torium za 2016r.  RIO pozytywnie zaopiniowało wniosek o udzielenie absolutorium.  

 

Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2016 rok. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wy-

konania budżetu Gminy Gietrzwałd za 2016 rok – 12 głosów za.  

 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wy-

konania budżetu za 2016 rok.  

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy z tytułu wykonania budżetu za 2016 

rok – 12 głosów za.  

 

Ad. 18.   -   punkt skreślony z porządku obrad  

 

Ad. 19. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia cz. nieruchomo-

ści w Biesalu  nr 14. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia cz. nieruchomości w Biesalu  nr 14 – 

11 głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu.  

 

Ad. 20. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia części nieru-

chomości  w  Łajsach. 
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Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zawarcia umowy użyczenia  części nieruchomości  w  Łajsach - 11 

głosów za, 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

 

Ad. 20a. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium zagospodarowania prze 

strzennego Gminy Gietrzwałd. 

Radni nie mieli pytań do projektu uchwały. Odbyło się głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie zmiany studium zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Gietrzwałd - 10 głosów za, 2 osoby wstrzymały się od głosu.  

 

Ad. 21. Sprawy różne. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła plan pracy komisji na drugie półrocze 

2017 roku: 

1. Analiza wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2017 roku. 

2. Analiza kosztów utrzymania PSZOK-u za I półrocze 2017 roku. 

3. Kontrola finansowa w Gminnym Ośrodku Kultury w Gietrzwałdzie. 

4. Analiza wykonanych i zaprojektowanych wydatków na organizację imprez 

gminnych wg Kalendarza Imprez w 2017r. 

5. Omówienie projektu budżetu na 2018 rok. 

6. Sporządzenie sprawozdania z pracy Komisji Rewizyjnej za rok 2017. 

7. Opracowanie planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2018 r. 

8. Kontrola wydatków poniesionych na realizację Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 2017 roku. 

Odbyło się głosowanie nad przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na II półrocze 

2017 roku -  12 głosów za. 

M. Puszczało – jak przebiega realizacja zakupu samochodu do przewozu osób 

niepełnosprawnych. Skarbnik odpowiedział, że do końca dnia otrzyma ofertę od firmy 

sprzedającej takie pojazdy. Realizacja dostawy  po trzech miesiącach. Są czynione 

starania o szybszy zakup samochodu.  

S. Zdunek zgłosił, że w Gronitach od roku nie jest naprawiony przepust na ul. Zielona 

Dolina i istnieje niebezpieczeństwo podmycia drogi oraz nadal problem stanowią 

niezamieszkałe budynki które są w bardzo złym stanie technicznym. Lokatorzy zostali 

przekwaterowani. Wójt wydał zarządzenie o wykreśleniu tych budynków z gminnej 

ewidencji zabytków. Powstał pomysł aby w tym budynku utworzyć Muzeum Różańca. 

Radny uważał, że stan techniczny budynków nie pozwala na ich dalszą eksploatację. 

Budynek został zamknięty ale ciągle ktoś się do niego włamuje i usiłuje tam przebywać. 

Mieszkańcy obawiają się o bezpieczeństwo dzieci dla których taki obiekt jest pokusą. 

A. Kochanowska poinformowała, że gmina wystąpiła do wojewódzkiego konserwatora 

z wnioskiem o pozwolenie na rozbiórkę tego budynku. Konserwator wydał 

postanowienie odmowne. W tej sytuacji Wójt wystąpił z wnioskiem o wytyczne do 

przeniesienia budynku do Gietrzwałdu. Pracownicy konserwatora zabytków obejrzeli 

obiekt i opisali jego stan stwierdzając, że jest bardzo zniszczony. Zdaniem  

A. Kochanowskiej budynek nie jest ciekawym obiektem  architektury.  
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Andrzej Robaczewski  odczytał pismo mieszkańców Rapat w sprawie strzelnicy 

Fundacji  Vis. Na poprzedniej sesji A. Gratzka odczytała pismo w którym mieszkańcy 

Rapat skarżyli się na uciążliwość ww. strzelnicy. W piśmie odczytanym przez  

A. Robaczewskiego wyrazili swoje zadowolenie z powodu postania w Rapatach 

obiektu sportowego na miejscu wyrobiska żwiru. Teren został zagospodarowany i 

urządzony tak by  mogły z niego korzystać rodziny z dziećmi. W obiekcie tym odbywają 

się cotygodniowe spotkania mieszkańców.  

Anna Otta w imieniu mieszkańców Gietrzwałdu zapytała do kogo zgłaszać uszkodzone 

zabawki i bałagan na placu zabaw. A. Robaczewski – sołtys Gietrzwałdu odpowiedział, 

że przyjmuje takie zgłoszenia.  

Anna Otta w imieniu sołtysa z Pęglit poprosiła aby jednakowo traktować sołectwa w 

przypadku pokrywania przez gminę kosztów energii elektrycznej dostarczanej do 

świetlic wiejskich. 

D. Małachowska zapytała w jakich przypadkach mieszkańcy mogą dzwonić na podany 

na stronie internetowej numer telefonu alarmowego. Sołtys Gronit odpowiedziała, że 

telefon ten służy do zgłaszania  awarii po godzinach pracy urzędu. Poinformowała, że 

skorzystała z tej możliwości z dobrym skutkiem.  

E. Ratowska zapytała o pracę przedszkola w okresie wakacji, czy ustalono które 

przedszkole pracuje w wakacje. Skarbnik odpowiedział, że w lipcu pracuje przedszkole 

w Gietrzwałdzie a w sierpniu przedszkole w Sząbruku.  

I. Omilian zapytała czy na stronie internetowej gminy umieszczono aktualną informację 

o godzinach przyjęć lekarzy w ośrodkach zdrowia. W Sząbruku od lipca trzy razy  

w tygodniu będzie przyjmował dentysta i warto o tym poinformować mieszkańców aby 

mogli skorzystać z  możliwości leczenia.   

Na tym porządek obrad wyczerpano i Wiceprzewodnicząca zamknęła obrady XXVII 

zwyczajnej  sesji  Rady Gminy Gietrzwałd. 

 

Protokołowała  

Elżbieta   Bielańska 

 

 


